
Protokół Nr XVII/21

z obrad XVII Sesji Rady Powiatu Zambrowskiego, która odbyła się w dniu 2 czerwca 2021 r.. w godz. 
9.00 - 13.10, w hali sportowej I Liceum Ogólnokształcącego im. Stanisława Konarskiego w Zambrowie

Obradom przewodniczyła Pani Edyta Marchelska-Groszfeld - Przewodnicząca Rady Powiatu 
Zambrowskiego.

W sesji uczestniczyło 16 radnych (lista obecności w załączeniu do protokołu).

Proponowany porządek posiedzenia:

1. Otwarcie posiedzenia.
2. Przedstawienie porządku obrad XVII Sesji Rady Powiatu.
3. Przyjęcie protokołu z poprzedniej Sesji Rady Powiatu.
4. Informacja przewodniczącego Zarządu o pracy Zarządu Powiatu w okresie między Sesjami.
5. Interpelacje i zapytania radnych.
6. Rozpatrzenie raportu o stanie Powiatu Zambrowskiego za rok 2020.
7. Podjęcie uchwał w sprawie:

a) udzielenia wotum zaufania Zarządowi Powiatu Zambrowskiego;
b) rozpatrzenia i zatwierdzenia sprawozdania finansowego wraz ze sprawozdaniem z 

wykonania budżetu za rok 2020;
c) absolutorium dla Zarządu Powiatu Zambrowskiego za rok 2020;
d) zmian w budżecie Powiatu Zambrowskiego na rok 2020;
e) powierzenia prowadzenia zadania publicznego;
f) pozbawienia kategorii drogi powiatowej odcinków starodroża drogi krajowej Nr 8 

przebiegających przez miejscowości Stare Zambrzyce i Nowe Zambrzyce;
g) pozbawienia kategorii drogi powiatowej odcinków starodroża drogi krajowej Nr 8 

przebiegających przez miejscowości Wyszomierz Wielki, Żabikowo i Ostrożne;
h) założenia Branżowej Szkoły I Stopnia Nr 2 w Zambrowie i włączenia jej do Zespołu Szkół 

Agroprzedsiębiorczości im. Szkół Podchorążych rezerwy w Zambrowie;
i) rozpatrzenia skargi na działanie Dyrektora Specjalnego Ośrodka Szkolno- 

Wychowawczego im. Świętego Jana Pawła II w Długoborzu;
j) rozpatrzenia wniosku o pomoc w uzyskaniu odszkodowania lub służebności w związku 

z budową lądowiska dla śmigłowców na terenie Szpitala Powiatowego w Zambrowie 
Sp. z o.o.;

k) odwołania Skarbnika Powiatu Zambrowskiego.
8. Sytuacja w rolnictwie i działalność gminnych spółek wodnych w 2020 r. na terenie powiatu.
9. Informacja na temat działalności Powiatowego Inspektora Nadzoru Budowlanego w 

Zambrowie w 2020 roku.
10. Ocena zasobów pomocy społecznej w powiecie zambrowskim za rok 2020.
11. Informacja o zabezpieczeniu usług medycznych na terenie powiatu w 2021 r.
12. Informacja z realizacji uchwał Rady Powiatu Zambrowskiego w 2020 r.
13. Udzielenie odpowiedzi na interpelacje i zapytania rannych.
14. Wnioski i oświadczenia radnych.
15. Sprawy różne.
16. Zakończenie obrad.

Ad. 1. Otwarcie posiedzenia.

Przewodnicząca Rady Powiatu Zambrowskiego Pani Edyta Marchelska-Groszfeld otworzyła 
obrady XVII Sesji Rady Powiatu Zambrowskiego, powitała radnych, gości i wszystkich obecnych na sesji. 
Stwierdziła, że w sesji bierze udział 16 radnych, co stanowi kworum do podejmowania prawomocnych 
uchwał.

Ad. 2. Przedstawienie porządku obrad XVII Sesji Rady Powiatu Zambrowskiego.



Pani Przewodnicząca Rady poinformowała, że w dniu dzisiejszym, na jej ręce, wpłynął wniosek 
radnych o zmianę porządku obrad. Wniosek został podpisany przez 9 radnych. Do wniosku dołączono 
2 projekty uchwał. Pierwszy w sprawie odwołania Wiceprzewodniczącego Rady Powiatu 
Zambrowskiego. Drugi w sprawie wyboru Wiceprzewodniczącego Rady Powiatu Zambrowskiego.

(Wniosek podpisany przez 9 radnych o odowołanie radnego Pana Zenona Adama Wójcika z 
funkcji Wiceprzewodniczącego Rady Powiatu Zambrowskiego i powołanie nowego 
Wiceprzewodniczącego Rady Powiatu Zambrowskiego, w załączeniu do protokołu)

Pani Przewodnicząca Rady powiedziała, że jesteśmy w punkcie 2 porządku dzisiejszej sesji: 
Przedstawienie porządku obrad XVII Sesji Rady Powiatu. Państwo radni otrzymali porządek obrad w 
materiałach sesji i teraz będziemy głosować zmianę porządku obrad. Przejdziemy do głosowania 
wniosku o zmianę porządku obrad. Będziemy głosować za przyjęciem wniosku, który Państwo już znają. 
Bardzo proszę Panią Ewę o przeprowadzenie głosowania.

Pan radny Zbigniew Jach zadał pytanie: kto podpisał się po wnioskiem?

Pani Przewodnicząca Rady odczytała imiona i nazwiska 9 radnych, którzy podpisali się pod 
wnioskiem.

Pani Przewodnicząca Rady zapytała: czy wnioskodawcy chcieliby w tym momencie zabrać głos.

Do mównicy podszedł radny Pan Sebastian Orłowski i poprosił o podanie powodu, 
merytorycznego uzasadnienia, odwołania wiceprzewodniczącego.

Pani Przewodnicząca Rady zapytała, czy ktoś chciałby jeszcze zabrać głos. Nikt się nie zgłosił.

Pani Przewodnicząca Rady powiedziała, że przechodzimy do głosowania i poprosiła Panią Ewę 
- pracownika Biura Rady o przeprowadzenie głosowania. Głosownie zostało przeprowadzone przez 
odczytywanie imienia i nazwiska każdego z radnych obecnych na sesji.

Wynik głosowania za wnioskiem o zmianę porządku obrad:

Za 9 głosów, przeciw 7 głosów.

(Imienny wykaz głosowania nr 1 w załączeniu do protokołu)

Pani Przewodnicząca Rady zaproponowała, aby projekty chwał znalazły się na końcu części 
uchwałodawczej punktu porządku obrad, tj.: projekt uchwały w sprawie odwołania 
Wiceprzewodniczącego Rady Powiatu Zambrowskiego w pkt. 7 lit. I, a projekt uchwały w sprawie 
wyboru Wiceprzewodniczącego Rady Powiatu Zambrowskiego w pkt.7 lit. m. Następnie zapytała, czy 
w kwestii porządku obrad ktoś ma jeszcze jakieś uwagi.

Pan rady Eugeniusz Kaczyński, a następnie Pan rady Zbigniew Jach zgłosili wątpliwość co do 
podstawy prawnej podjęcia uchwały w sprawie rozpatrzenia wniosku o pomoc w uzyskaniu 
odszkodowania lub służebności w związku z budową lądowiska dla śmigłowców na terenie Szpitala 
Powiatowego Sp. z o.o. Pan radny Eugeniusz Kaczyński złożył wniosek formalny o zdjęcie z porządku 
obrad pkt. lit. j.

Pani Przewodnicząca Rady zarządziła głosowanie nad wnioskiem formalnym o zdjęcie z 
porządku obrad pkt. 7 lit. j. projektu uchwały w sprawie rozpatrzenia wniosku o pomoc w uzyskaniu 
odszkodowania lub służebności w związku z budową lądowiska dla śmigłowców na terenie Szpitala 
Powiatowego Sp. z o.o. i poprosiła Panią Ewę o przeprowadzenie głosowania.

Wynik głosowania:

Za wnioskiem: 2

Przeciw: 10

Wstrzymujących się: 4



(Imienny wykaz głosowania radnych, nr głosowania 2 w załączeniu do protokołu)

Pani Przewodnicząca Rady stwierdziła, że w wyniku głosowania wniosek Pana radnego 
Eugeniusza Kaczyńskiego został odrzucony.

Więcej wniosków o zmianę porządku obrad nie było.

W związku z powyższym Pani Przewodnicząca Rady przedstawiła porządek obrad:

1. Otwarcie posiedzenia.
2. Przedstawienie porządku obrad XVII Sesji Rady Powiatu.
3. Przyjęcie protokołu z poprzedniej Sesji Rady Powiatu.
4. Informacja przewodniczącego Zarządu o pracy Zarządu Powiatu w okresie między Sesjami.
5. Interpelacje i zapytania radnych.
6. Rozpatrzenie raportu o stanie Powiatu Zambrowskiego za rok 2020.
7. Podjęcie uchwał w sprawie:

a) udzielenia wotum zaufania Zarządowi Powiatu Zambrowskiego;
b) rozpatrzenia i zatwierdzenia sprawozdania finansowego wraz ze sprawozdaniem z 

wykonania budżetu za rok 2020;
c) absolutorium dla Zarządu Powiatu Zambrowskiego za rok 2020;
d) zmian w budżecie Powiatu Zambrowskiego na rok 2020;
e) powierzenia prowadzenia zadania publicznego;
f) pozbawienia kategorii drogi powiatowej odcinków starodroża drogi krajowej Nr 8 

przebiegających przez miejscowości Stare Zambrzyce i Nowe Zambrzyce;
g) pozbawienia kategorii drogi powiatowej odcinków starodroża drogi krajowej Nr 8 

przebiegających przez miejscowości Wyszomierz Wielki, Żabikowo i Ostrożne;
h) założenia Branżowej Szkoły I Stopnia Nr 2 w Zambrowie i włączenia jej do Zespołu Szkół 

Agroprzedsiębiorczości im. Szkół Podchorążych rezerwy w Zambrowie;
i) rozpatrzenia skargi na działanie Dyrektora Specjalnego Ośrodka Szkolno-Wychowawczego 

im. Świętego Jana Pawła II w Długoborzu;
j) rozpatrzenia wniosku o pomoc w uzyskaniu odszkodowania lub służebności w związku z 

budową lądowiska dla śmigłowców na terenie Szpitala Powiatowego w Zambrowie Sp. z 
o.o.;

k) odwołania Skarbnika Powiatu Zambrowskiego;
l) odwołania Wiceprzewodniczącego Rady Powiatu Zambrowskiego;
m) wyboru Wiceprzewodniczącego Rady Powiatu Zambrowskiego.

8. Sytuacja w rolnictwie i działalność gminnych spółek wodnych w 2020 r. na terenie powiatu.
9. Informacja na temat działalności Powiatowego Inspektora Nadzoru Budowlanego w 

Zambrowie w 2020 roku.
10. Ocena zasobów pomocy społecznej w powiecie zambrowskim za rok 2020.
11. Informacja o zabezpieczeniu usług medycznych na terenie powiatu w 2021 r.
12. Informacja z realizacji uchwał Rady Powiatu Zambrowskiego w 2020 r.
13. Udzielenie odpowiedzi na interpelacje i zapytania rannych.
14. Wnioski i oświadczenia radnych.
15. Sprawy różne.
16. Zakończenie obrad.

Głosowanie za przyjęciem porządku obrad XVII Sesji Rady Powiatu Zambrowskiego:

Za: 10

Przeciw: 6.

(Imienny wykaz głosowania radnych, nr głosowania 3 w załączeniu do protokołu)

Pani Przewodnicząca Rady stwierdziła, że porządek obrad został przyjęty.



Ad. 3. Przyjęcie protokołu z poprzedniej Sesji Rady Powiatu.

Pani Przewodnicząca Rady stwierdziła, że protokół został sporządzony na 7 dni przed sesją; 
uwagi żadne do protokołu nie wpłynęły i poddała pod głosowanie przyjęcie protokołu z poprzedniej 
Sesji Rady Powiatu Zambrowskiego:

Wynik głosowania:

Za: 15

Przeciw: 0

Wstrzymujących się: 1

(Imienny wykaz głosowania radnych, nr głosowania 4 w załączeniu do protokołu)

Pani Przewodnicząca Rady Powiatu stwierdziła, że protokół z XVI sesji Rady Powiatu 
Zambrowskiego został przyjęty.

Ad. 4. Informacja przewodniczącego Zarządu o pracy Zarządu Powiatu w okresie między 
Sesjami.

Pani Przewodniczą Rady powiedziała, że radni otrzymali obszerne materiały w tym zakresie i 
poprosiła Pana Starostę o przedstawienie informacji. Pan Starosta przedstawił informację o pracy 
Zarządu w okresie między sesjami. Informacja stanowi załącznik do protokołu.

Pani Przewodnicząca poprosiła o zadawanie pytań do przedstawionej informacji.

Pan radny Stanisław Rykaczewski zapytał o zmianę regulaminu organizacyjnego Starostwa i 
zwiększenia w Wydziale Komunikacji o 1 etat; poprosił o podanie przyczyny zwiększenia etatu i skąd 
środki finansowe na ten cel; ilu jest pracowników w tym wydziale.

Sekretarz Powiatu Ireneusz Ślesiński odpowiedział, że potrzeba zwiększenia etatu w Wydziale 
Komunikacji wynika z realizacji dodatkowych zadań, jakie od 1 stycznia 2020 r. zostały nałożone na 
starostę, m.in. w zakresie wydawania decyzji administracyjnych związanych z naliczaniem kar za 
nieterminowe zgłaszanie organowi zawiadomień o zbyciu lub nabyciu pojazdów. W Wydziale 
Komunikacji i Transportu jest 7 pracowników i 1 pracownik na pracach interwencyjnych.

Odpowiedź uzupełniła Skarbnik Powiatu Pani Dorota Polakowska, która powiedziała, że środki 
na dodatkowy etat nie były planowane. Zawsze na koniec roku następuje korekta budżetu. Trzeba 
będzie dokonać analizy wykonania budżetu i dokonać właściwych korekt.

Pan radny Stanisław Rykaczewski powiedział, że nie bardzo zgadza się z odpowiedzią pana 
sekretarza, bo to co podał, że będzie pracowało 8 pracowników w Wydziale Komunikacji to będzie zbyt 
dużo. Jak był starostą to w wydziale tym pracowało 6 osób. Zarząd zmienił regulamin organizacyjny nie 
mając zabezpieczonych na ten cel środków finansowych.

Pan Starosta Stanisław Władysław Ożlański odpowiedział, że zmiana regulaminu 
organizacyjnego nastąpiła na wniosek naczelnika Wydziału Komunikacji, który realizuje dodatkowe 
zadania i niezbędnym było zwiększenie 1 etatu, aby móc na bieżąco realizować zadania tego wydziału.

O głos poprosił radny, członek Zarządu Powiatu Pan Sebastian, który odnosząc się do pytania 
radnego Pana Rykaczewskiego, powiedział, iż zarząd powiatu podjął taką decyzję na wniosek 
naczelnika wydziału oraz wicestarosty Pana Jacka Murawskiego, który nadzoruje prace tego wydziału. 
To jest dla mieszkańców, aby mieszkańcy nie czekali na załatwianie spraw - rejestrację pojazdów.

Więcej pytań i wypowiedzi w tym punkcie nie było.

(Informacja z prac Zarządu Powiatu Zambrowskiego w okresie międzysesyjnym w załączeniu 
do protokołu)

Ad. 5. Interpelacje i zapytania radnych.



Pani Przewodnicząca Rady poinformowała, że w okresie między sesyjnym żadna interpelacja 
nie wpłynęła i zapytała, czy w dniu dzisiejszym ktoś chciałby złożyć interpelację lub zapytanie.

Interpelacji i zapytań nie złożono.

Ad. 6. Rozpatrzenie raportu o stanie Powiatu Zambrowskiego za rok 2020.

Pani Przewodnicząca Rady poinformowała, że raportem zajmowały się wszystkie komisje Rady 
i poprosiła kolejno przewodniczących komisji o przedstawienie opinii na ten temat.

Pan Krzysztof Rokicki - przewodniczący Komisji Rewizyjnej poinformował, że komisja 
jednogłośnie przyjęła raport.

Pan Krzysztof Czajkowski - przewodniczący Komisji Oświaty poinformował, że komisja 
jednogłośnie przyjęła raport.

Pan Piotr Szeligowski - przewodniczący Komisji Zdrowia, Rodziny i Spraw Społecznych 
poinformował, że komisja jednogłośnie przyjęła raport.

Pan Michał Krajewski - przewodniczący Komisji Bezpieczeństwa, Rolnictwa i Ochrony 
Środowiska, poinformował, że komisja pozytywnie zaopiniowała raport.

Pan Rafał Pomazański - przewodniczący Komisji Finansów i Rozwoju Gospodarczego 
poinformował, że komisja pozytywnie zaopiniowała raport.

Następnie Pani Przewodnicząca Rady otworzyła dyskusję nad raportem.

Pan radny Stanisław Rykaczewski oświadczył, że będzie głosował, aby zarząd powiatu nie 
otrzymał absolutorium. W uzasadnieniu, powołując się na uchwały zarządu powiatu z dnia 12.11.2020 
r. w sprawie projektu budżetu na rok 2021 i z dnia 26 marca 2021 oraz cytując ich fragmenty dotyczące 
niewydatkowania środków na zadania inwestycyjne w zakresie przebudowy drogi powiatowej nr 
1993B - ul. Rotmistrza Pileckiego w Zambrowie i nr 1982B w m. Rutki-Kossaki, Kalinówka Basie, 
Kalinówka-Bystry, Kalinówka Wielobory, Kossaki-Falki, wyraził zdziwienie, że zarząd w niewielkim 
stopniu wydatkował środki na te inwestycje i że należało pod koniec roku dokonać zmiany załącznika 
inwestycyjnego. Zwrócił się również z pytaniem do przewodniczącego Komisji Rewizyjnej, czy Komisja 
Rewizyjna oceniła wykonanie budżetu pod kątem wykonania załącznika inwestycyjnego.

W odpowiedzi Skarbnik Powiatu Pani Dorota Polakowska zwróciła uwagę na temat 
niewykorzystanych środków na ww. inwestycje. Powiedziała, że załącznik inwestycyjny nie mógł być 
zmieniony ponieważ kwoty w załączniku inwestycyjnym muszą być zgodne z wykazem przedsięwzięć 
inwestycyjnych w uchwale o WPF bo inwestycje te były planowane na 2 lata. Poza tym nie można tego 
zrobić ponieważ uwolniłyby się środki, które przeszłyby w nadwyżkę, a nadwyżki z dotacyjnych 
środków nie można utworzyć ponieważ one przeznaczone są na dany cel. Przetargi zostały 
przeprowadzone, umowy podpisane dopiero w październiku. Żeby podpisać umowę trzeba mieć te 
pieniądze w załączniku.

Rady Pan Krzysztof Rokicki - przewodniczący Komisji Rewizyjnej poinformował, że Komisja 
Rewizyjna, po zapoznaniu się z dokumentami finansowymi, wyraziła pozytywną opinię odnośnie 
udzielenia absolutorium. Jeżeli Pan radny Rykaczewski ma jakieś pytanie to poproszę na piśmie, 
postaram się odpowiedzieć.

W związku z tym, że nie było więcej pytań, Przewodnicząca Rady Pani Edyta Marchelska- 
Groszfeld zamknęła debatę nad raportem.

(Raport o stanie Powiatu Zambrowskiego za rok 2020 stanowi załącznik do protokołu)

Ad.7.a) Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia wotum zaufania Zarządowi Powiatu 
Zambrowskiego.



Pani Przewodnicząca Rady odczytała treść uchwały Nr XVI1/128/21 z dnia 2 czerwca 2021 r. w 
sprawie udzielenia wotum zaufania Zarządowi Powiatu Zambrowskiego i poddała ją pod głosowanie.

Wynik głosowania:

Za: 12

Przeciw: 3

Wstrzymujących: 1.

(Imienny wykaz głosowania radnych, nr głosowania 5, w załączeniu do protokołu)

Pani Przewodnicząca Rady podała wyniki głosowania i stwierdziła, że Uchwała Nr XVI1/128/21 
z dnia 2 czerwca 2021 r. sprawie udzielenia wotum zaufania Zarządowi Powiatu Zambrowskiego została 
podjęta.

Uchwała Nr XVII/128/21 stanowi załącznik do protokołu.

Ad. 7 b) Podjęcie uchwały w sprawie rozpatrzenia i zatwierdzenia sprawozdania finansowego 
wraz ze sprawozdaniem z wykonania budżetu za rok 2020.

Pani Przewodnicząca Rady poprosiła przewodniczących komisji o przedstawienie opinii komisji:

Pan Radny Krzysztof Rokicki - przewodniczący Komisji Rewizyjnej poinformował, że Komisja 
Rewizyjna pozytywnie zaopiniowała sprawozdania.

Pan Krzysztof Czajkowski - przewodniczący Komisji Oświaty poinformował, że komisja 
pozytywnie zaopiniowała sprawozdania.

Pan Piotr Szeligowski - przewodniczący Komisji Zdrowia, Rodziny i Spraw Społecznych 
poinformował, że komisja pozytywnie zaopiniowała sprawozdania.

Pan Michał Krajewski - przewodniczący Komisji Bezpieczeństwa, Rolnictwa i Ochrony 
Środowiska, poinformował, że komisja pozytywnie zaopiniowała sprawozdania.

Pan Rafał Pomazański - przewodniczący Komisji Finansów i Rozwoju Gospodarczego 
poinformował, że komisja pozytywnie zaopiniowała sprawozdania.

Pani Przewodnicząca Rady poprosiła Skarbnik Powiatu o przedstawienie opinii RIO.

Pani Dorota Polakowska Skarbnik Powiatu poinformowała, że Regionalna Izba Obrachunkowa 
wydała pozytywną opinię na temat wykonania budżetu powiatu za 2020 r. Następnie odczytała 
uchwałę RIO II 00321/80/2021 z dnia 7.04.2021.

Pani Przewodnicząca Rady otworzyła dyskusję. Głosów w dyskusji nie było. W związku z tym 
Przewodnicząca Rady odczytała uchwałę Nr XVII/129/21 z dnia 2 czerwca 2021 r. w sprawie 
rozpatrzenia i zatwierdzenia sprawozdania finansowego wraz ze sprawozdaniem z wykonania budżetu 
za rok 2020.

Wyniki głosowania:

Za: 12

Przeciw: 4

Wstrzymujących: 0

(Imienny wykaz głosowania radnych, nr głosowania 6, w załączeniu do protokołu)

Pani Przewodnicząca Rady przedstawiła wyniki głosowanie i stwierdziła, że uchwała Nr 
XVII/129/21 z dnia 2 czerwca 2021 r. w sprawie rozpatrzenia i zatwierdzenia sprawozdania 
finansowego wraz ze sprawozdaniem z wykonania budżetu za rok 2020 została podjęta.

Uchwała Nr XVII/129/21 stanowi załącznik do protokołu.



Ad. 7. c) Podjęcie uchwały w absolutorium dla Zarządu Powiatu Zambrowskiego za rok 2020.

Pani Przewodnicząca Rady poprosiła Pana Krzysztofa Rokickiego przewodniczącego Komisji 
Rewizyjnej o zapoznanie z wnioskiem Komisji Rewizyjnej.

Pan Krzysztof Rokicki powiedział, że Komisja Rewizyjna na posiedzeniu w dniu 14 maja 2021 r. 
wystąpiła z wnioskiem do Rady Powiatu Zambrowskiego w sprawie absolutorium dla Zarządu Powiatu 
Zambrowskiego za 2020 r. i odczytał treść wniosku wraz z uzasadnieniem. Komisja Rewizyjna 
pozytywnie zaopiniowała wykonanie budżetu powiatu za 2020 r. oraz wnosi do Rady Powiatu 
Zambrowskiego o udzielnie Zarządowi Powiatu Zambrowskiego absolutorium z tytułu wykonania 
budżetu powiatu za 2020 r.

(Treść wniosku Komisji Rewizyjnej w sprawie absolutorium dla Zarządu Powiatu 
Zambrowskiego za 2020 r. stanowi załącznik do protokołu)

Pani Przewodnicząca Rady otworzyła dyskusję w tym punkcie. Wobec braku chętnych do 
dyskusji, odczytała treść uchwały Nr XVI1/130/21 Rady Powiatu Zambrowskiego z dnia 2 czerwca 2021 
r. w sprawie absolutorium dla Zarządu Powiatu Zambrowskiego za rok 2020 i poddała ją pod 
głosowanie.

Wyniki głosowania:

Za: 12

Przeciw: 4

Wstrzymujących: 0

(Imienny wykaz głosowania radnych, nr głosowania 7, w załączeniu do protokołu)

Pani Przewodnicząca Rady przedstawiła wynik głosowania i stwierdziła, że uchwała w sprawie 
absolutorium dla Zarządu Powiatu Zambrowskiego została podjęta.

Uchwała Nr XVII/130/21 stanowi załącznik do protokołu.

Pan Starosta Stanisław Władysław Ożlański podziękował radnym za udzielenie absolutorium.

Ad. 7 d) Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie Powiatu Zambrowskiego na 2021 r.

Pani Przewodnicząca Rady poinformowała, że uchwałą zajmowała się Komisja Finansów i 
Rozwoju Gospodarczego i poprosiła Pana Rafała Pomazańskiego, przewodniczącego komisji o 
przedstawienie opinii komisji.

Pan Rafał Pomazański poinformował, że Komisja Finansów i Rozwoju Gospodarczego 
pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały.

Pani Przewodnicząca Rady otworzyła dyskusję.

Zgłosiła się Pani Skarbnik, która poinformowała, że w stosunku do projektu przedłożonego na 
komisji zostały wprowadzone dwie dość znaczne zmiany, a mianowicie:

1) został wprowadzony do realizacji projekt finansowany ze środków pomocowych; ma być 
on realizowany przez Zespół Szkół Agroprzedsiębiorczości; tytuł projektu 
„Wykwalifikowaniu uczniowie Zespołu Szkół Agroprzedsiębiorczości z perspektywami na 
rynku pracy"; termin realizacji: do końca tego roku i w roku następnym;

2) w załączniku inwestycyjnym została wprowadzona inwestycja „Przebudowa z rozbudową 
drogi powiatowej nr 2019B Stary Skarżyn - Nowy Skarżyn - granica powiatu"; inwestycja 
jest na rezerwowej liście dofinansowania z Funduszu Dróg Samorządowych i w tej chwili 
istnieje potrzeba zaktualizowania dokumentacji projektowej jak również wystąpienia o 
uzyskanie pozwolenia wodnoprawnego, co z kolei może skutkować uzyskaniem 
pozwolenia na budowę; w przypadku uzyskania dofinansowania, żeby podpisać umowę, 



trzeba takie pozwolenie posiadać, dlatego tą inwestycję wprowadzamy do załącznika, żeby 
ponieść te koszty projektowe.
Skarbnik Powiatu zwróciła również uwagę na zmiany w załączniku inwestycyjnym, w 
kolumnie 6 łączne koszty jej inwestycji to 5.747.546 zł (wartość kosztorysowa inwestycji).

Pan rady Stanisław Rykaczewski zadał pytanie do Pana Starosty, jako przewodniczącego 
zarządu, z załącznika inwestycyjnego wynika, że na terenie Zambrowa będzie w tym roku wydatkowana 
kwota 559.406 zł, „uważam, że to są zbyt małe środki jeśli chodzi o miasto powiatowe", czy zmienił się 
zakres bo w 2020 r. było na tą inwestycję ponad 700 tys., czy tu się zmienił zakres; przebudowa ul. 
Pileckiego trwa od roku 2019 i ma zakończyć się w roku 2021 r., skąd ta różnica jeśli chodzi o te 
wartości?

Pani Skarbnik odpowiedziała, że ta kwota była znana już pod koniec 2020 r., kiedy został 
rozstrzygnięty przetarg; to jest kwota z przetargu. Kwota ta nie uwzględnia kosztów wykupu działek na 
poszerzenie pasa drogowego.

O głos poprosił Pan Jacek Murawski Wicestarosta Zambrowski, który odniósł się do kwestii 
inwestycji, że mamy nie tylko Zambrów ale poszczególne gminy na terenie powiatu. W tamtym roku 
dużą inwestycję wykonaliśmy na ul. Wyszyńskiego. Obecnie robimy ul. Rotmistrza Pileckiego. Jak 
wiemy sami, bez wsparcia funduszy z zewnątrz jakie otrzymujemy, jak również od ewentualnych 
wójtów czy burmistrza, nie jesteśmy w stanie wykonać inwestycji. Na inwestycje na terenie miasta 
zostały złożone wnioski do Funduszu Dróg Samorządowych jak również do Funduszu Rozwoju 
Inwestycji Lokalnych. Niestety, ul. Magazynowa została bez dofinansowania, ul. Fabryczna została bez 
dofinansowania. Bez wsparcia nie jesteśmy w stanie z naszego budżetu przeprowadzić tych zadań. Tam 
gdzie otrzymujemy dofinasowanie i wsparcie wójtów, burmistrza, wykonujemy te zadanie.

Pan Sebastian Orłowski Członek Zarządu Powiatu powiedział, iż oprócz dróg, Szpital Powiatowy 
realizuje teraz potężną inwestycje Budowa Oddziału Neurologicznego, gdzie powiat przeznaczył już 2 
min zł na ten cel. Są to bardzo duże środki jeśli chodzi o budżet powiatu zambrowskiego. Uważam, że 
wsparcie szpitala przez powiat kwotą 2 min zł jest ważniejsze niż jakakolwiek inwestycja drogowa bo 
te dofinansowana wielomilionowe, które szpital otrzymał, mogłyby się już nie powtórzyć. Na terenie 
Zambrowa jest kilka dróg, które wymagają remontu, ale niestety nie otrzymaliśmy dofinansowań 
zewnętrznych i jest trudno z własnego budżetu tak duże inwestycje realizować.

Pan radny Stanisław Rykaczewski zadał pytanie na temat współpracy poszczególnych gmin na 
terenie dróg powiatowych, jak układa się współpraca z panem burmistrzem w zakresie inwestycji 
drogowych na terenie miasta Zambrowa. Muszę tutaj zgłosić taką korektę w sprawie dofinansowania 
przez powiat szpitala, bo milion złotych to jest od powiatu a milion zł od Urzędu Marszałkowskiego 
Województwa Podlaskiego. To bardzo dobrze, że powiat dba także i o szpital.

Pan Jacek Murawski powiedział, że na inwestycje z budżetu powiatu zambrowskiego zostało 
przekazane min zł oraz została podjęta uchwała intencyjna o przekazaniu kolejnego min zł, czyli w 
sumie 2 min zł. Co do współpracy w zakresie inwestycji z wójtami to, wójt gminy Rutki do inwestycji na 
gminie Rutki dofinansował 60% kosztów wkładu własnego inwestycji, wójt gminy Zambrów wstępnie 
zadeklarował, że jak nasza inwestycja na Skarżynie wskoczy na listę podstawową i jak dostaniemy 
dofinansowanie dołoży 50 % do wkładu własnego inwestycji. Jeśli chodzi o miasto Zambrów to jak 
wiemy ul. Wyszyńskiego burmistrz dofinansował kwotą 500 tys. zł. Jeśli chodzi o ul. Pileckiego, to były 
prowadzone rozmowy. Na chwilę obecną burmistrz nie zadeklarował żadnej kwoty, ale też nie 
powiedział nie. Jeśli znajdzie środki w budżecie to myślę, że jakąś kwotą nasz wesprze.

Więcej głosów w dyskusji nie było.

Pani Przewodnicząca Rady powiedziała, że zgodnie z statutem Powiatu Zambrowskiego § 34 
pkt 1 będziemy głosować autopoprawkę dotyczącą załącznika trzeciego w pkt 3 łączne koszty 
finansowe 5747546,00.

Głosowanie za autopoprawką.



Wynik głosowania: autopoprawka została przyjęta jednogłośnie.
(Imienny wykaz głosowania radnych, nr głosowania 8, w załączeniu do protokołu)

Pani Przewodnicząca Rady odczytała uchwałę Nr XVI1/131/21 Rady Powiatu Zambrowskiego z 
dnia 2 czerwca 2021 r. w sprawie zmian w budżecie Powiatu Zambrowskiego na 2021 rok i poddała ją 
pod głosowanie.

Uchwała Nr XVII/131/21 w sprawie zmian w budżecie Powiatu Zambrowskiego na 2021 rok 
została podjęta jednogłośnie.

(Imienny wykaz głosowania radnych, nr głosowania 9, w załączeniu do protokołu)

Uchwała Nr XVII/131/21 stanowi załącznik do protokołu.

Ad. 7 e) Podjęcie uchwały w sprawie powierzenia prowadzenia zadania publicznego.

Pani Przewodnicząca Rady powiedziała, że projekt uchwały rozpatrywała Komisja 
Bezpieczeństwa, Rolnictwa i Ochrony Środowiska i poprosiła Pana Przewodniczącego tej komisji o 
przedstawienie opinii komisji.

Pan Michał Krajewski Przewodniczący Komisji przedstawił pozytywną opinię komisji.

Pani Przewodnicząca Rady otworzyła dyskusję w tej kwestii.

Wobec braku głosów w dyskusji Pani Przewodnicząca Rady odczytała treść uchwały 
Nr XVII/132/21 Rady Powiatu Zambrowskiego z dnia 2 czerwca 2021 r. w sprawie powierzenia 
prowadzenia zadania publicznego i poddała ją pod głosowanie.

(Imienny wykaz głosowania radnych, nr głosowania 10, w załączeniu do protokołu)

Wynik głosowania: Uchwała Nr XVII/132/21 została podjęta jednogłośnie.

Uchwała Nr XVII/132/21 stanowi załącznik do protokołu.

Ad. 7 f) Podjęcie uchwały w sprawie pozbawienia kategorii drogi powiatowej odcinków 
starodroża drogi krajowej Nr 8 przebiegających przez miejscowości Stare Zambrzyce i Nowe 
Zambrzyce.

Pani Przewodnicząca Rady powiedziała, że projektem uchwały zajmowała się Komisja 
Bezpieczeństwa i poprosiła Przewodniczącego Pana Michała Krajewskiego o zapoznanie z opinią 
Komisji.

Pan Michał Krajewski przedstawił pozytywną opinię Komisji Bezpieczeństwa, Rolnictwa i 
Ochrony Środowiska.

Pani Przewodnicząca Rady otworzyła dyskusję.

W związku z brakiem chętnych do dyskusji Pani Przewodnicząca Rady zapoznała z treścią 
uchwały Nr XVII/133/21 z dnia 2 czerwca 2021 r. w sprawie pozbawienia kategorii drogi powiatowej 
odcinków starodroża drogi krajowej Nr 8 przebiegających przez miejscowości Stare Zambrzyce i Nowe 
Zambrzyce i poddała ją pod głosowanie.

Wyniki głosowania: Uchwała Nr XVII/133/21 została podjęta jednogłośnie.

(Imienny wykaz głosowania radnych, nr głosowania 11, w załączeniu do protokołu)

Uchwała Nr XVII/133/21 stanowi załącznik do protokołu.

Ad. 7 g) Podjęcie uchwały w sprawie pozbawienia kategorii drogi powiatowej odcinków 
starodroża drogi krajowej Nr 8 przebiegających przez miejscowości Wyszomierz Wielki, Żabikowo i 
Ostrożne.



Pani Przewodnicząca Rady poinformowała, że projekt uchwały był tematem posiedzenia 
Komisji Bezpieczeństwa i poprosiła Przewodniczącego Pana Michała Krajewskiego o zapoznanie z 
opinią Komisji.

Pan Michał Krajewski przedstawił pozytywną opinię Komisji Bezpieczeństwa, Rolnictwa i 
Ochrony Środowiska.

Pani Przewodnicząca Rady otworzyła dyskusję.

W związku z brakiem chętnych do dyskusji Pani Przewodnicząca Rady przedstawiła treść 
uchwały Nr XVI1/134/21 Rady Powiatu Zambrowskiego z dnia 2 czerwca 2021 r. w sprawie pozbawienia 
kategorii drogi powiatowej odcinków starodroża drogi krajowej Nr 8 przebiegających przez 
miejscowości Wyszomierz Wielki, Żabikowo i Ostrożne i poddała ją pod głosowanie.

Wyniki głosowania: Uchwała Nr XVII/134/21 została podjęta jednogłośnie.

(Imienny wykaz głosowania radnych, nr głosowania 12, w załączeniu do protokołu)

Uchwała Nr XVI1/134/21 stanowi załącznik do protokołu.

Ad. 7 h) Podjęcie uchwały w sprawie założenia Branżowej Szkoły I Stopnia Nr 2 w Zambrowie 
i włączenia jej do Zespołu Szkół Agroprzedsiębiorczości im. Szkół Podchorążych rezerwy w 
Zambrowie.

Pani Przewodnicząca Rady powiedziała, że uchwałą zajmowała się Komisja Oświaty i poprosiła 
Pana Krzysztofa Czajkowskiego o zapoznanie z opinią komisji.

Pan Krzysztof Czajkowski Przewodniczący Komisji przedstawił pozytywną opinię Komisji 
Oświaty.

Pani Przewodnicząca Rady otworzyła dyskusję.

Wobec braku głosów w dyskusji Pani Przewodnicząca Rady zapoznała z treścią uchwały Nr 
XVII/135/21 Rady Powiatu Zambrowskiego z dnia 2 czerwca 2021 r. w sprawie założenia a Branżowej 
Szkoły I Stopnia Nr 2 w Zambrowie i włączenia jej do Zespołu Szkół Agroprzedsiębiorczości im. Szkół 
Podchorążych Rezerwy w Zambrowie i poddała ją pod głosowanie.

Wyniki głosowania: Uchwała Nr XVII/135/21 została podjęta jednogłośnie.

(Imienny wykaz głosowania radnych, nr głosowania 13, w załączeniu do protokołu)

Uchwała Nr XVII/135/21 stanowi załącznik do protokołu.

Ad. 7 i) Podjęcie uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi na działanie Dyrektora Specjalnego 
Ośrodka Szkolno-Wychowawczego im. Świętego Jana Pawła II w Długoborzu.

Pani Przewodnicząca Rady powiedziała, że sprawą zajmowała się Komisja Skarg, Wniosków i 
Petycji i poprosiła Panią Agnieszkę Gawkowską Przewodniczącą tej komisji o zapoznanie z opinii.

Pani Agnieszka Gawkowaka powiedziała, że Komisja Skarg, Wniosków i Petycji zapoznała się ze 
skargą Pani J.L., wyjaśnieniami dyrektora Specjalnego Ośrodka Szkolno-Wychowawczego w 
Długoborzu oraz protokołem pokontrolnym Państwowej Inspekcji Pracy w Łomży. Stwierdzono, że 
wskazane przez Państwową Inspekcję Pracy nieprawidłowości zostały usunięte w regulaminie 
Zakładowego Funduszu Świadczeń Socjalnych, a odwołanie Komisji Socjalnej nastąpiło zgodnie z 
przepisami prawa w oparciu o regulamin Zakładowego Funduszu Świadczeń Socjalnych w 
porozumieniu z zakładową organizacją związków zawodowych działających przy Ośrodku Szkolno- 
Wychowawczym w Długoborzu. Wobec powyższego Komisja Skarg, Wniosków i Petycji stwierdza, że 
skarga złożona przez Panią J.L. jest bezzasadna.

Pani Przewodnicząca Rady otworzyła dyskusję.



W związku z brakiem głosów w dyskusji Pani Przewodnicząca Rady zapoznała z treścią Uchwały 
Nr XVI1/136/ 21 Rady Powiatu Zambrowskiego z dnia 2 czerwca 2021 r. w sprawie rozpatrzenia skargi 
na działanie Dyrektora Specjalnego Ośrodka Szkolno-Wychowawczego im. Świętego Jana Pawła II w 
Długoborzu i poddała ją pod głosowanie.

Wyniki głosowania: uchwała Nr XVII/136/21 została podjęta.

(Imienny wykaz głosowania radnych, nr głosowania 14, w załączeniu do protokołu)

Uchwała Nr XVI1/136/21 stanowi załącznik do protokołu.

Ad. 1 j) Podjęcie uchwały w sprawie rozpatrzenia wniosku o pomoc w uzyskaniu 
odszkodowania lub służebności w związku z budową lądowiska dla śmigłowców na terenie Szpitala 
Powiatowego w Zambrowie Sp. z o.o.

Pani Przewodnicząca Rady poinformowała, że sprawą zajmowała się Komisja Skarg, Wniosków 
i Petycji i poprosiła Panią Agnieszkę Gawkowską o zapoznanie z opinią komisji.

Pani Agnieszka Gawkowska poinformowała, że Komisja Skarg, Wniosków i Petycji, po 
zapoznaniu się z wnioskiem Pani T.D. i wyjaśnieniami Prezesa Szpitala Powiatowego w Zambrowie Sp. 
z o.o., stwierdza, że Szpital Powiatowy Sp. z o.o. jest spółką prawa handlowego, posiadającą osobowość 
prawną. Sprawy spółki prowadzi zarząd, który również reprezentuje spółkę na zewnątrz. Zarząd w 
powyższej spółce jest jednoosobowy sprawowany przez Prezesa Spółki, który podejmuje decyzje we 
wszystkich sprawach związanych z działalnością spółki, z wyjątkiem spraw zastrzeżonych w Kodeksie 
Spółek Handlowych lub w umowie spółki do kompetencji zgromadzenia wspólników. Zarówno kodeks, 
jak i umowa spółki nie przewidują kompetencji dla z gromadzenia wspólników w kwestii rozstrzygania 
sporów cywilnych pomiędzy spółką a innymi podmiotami. Również przepisy prawa nie przyznają takiej 
kompetencji staroście. W ocenie Komisji Skarg Wniosków i Petycji kwestia wypłaty odszkodowania 
oraz ustanowienia służebności w związku z wybudowaniem lądowiska dla śmigłowców na terenie 
szpitala bezpośrednio graniczącego z działką, której ma dotyczyć odszkodowanie lub służebność jest 
sprawą o charakterze cywilnoprawnym, która w przypadku braku porozumienia może być rozstrzygana 
w przewidziany przez prawo sposób, tj. przed sądem polubownym lub sądem powszechnym. Wobec 
powyższego Komisja Skarg, Wniosków i Petycji informuje, że nie posiada kompetencji do 
rozstrzygnięcia wspornej kwestii w uzyskaniu odszkodowania lub służebności w związku z 
wybudowanym lądowiskiem dla śmigłowców na ternie Szpitala Powiatowego w Zambrowie.

Pani Przewodnicząca Rady otworzyła dyskusję.

W związku z brakiem głosów w dyskusji Pani Przewodnicząca Rady zapoznała z treścią uchwały 
Nr XVII/137/21 z dnia 2 czerwca 2021 r. w sprawie rozpatrzenia wniosku o pomoc w uzyskaniu 
odszkodowania lub służebności w związku z budową lądowiska dla śmigłowców na terenie Szpitala 
Powiatowego w Zambrowie Sp. z o.o. i poddała ją pod głosowanie.

Wynika głosowania: za 12, przeciw 3, wstrzymujący 1.

(Imienny wykaz głosowania radnych, nr głosowania 15, w załączeniu do protokołu)

Uchwała Nr XVII/137/21 została podjęta.

Uchwała Nr XVII/137/21 stanowi załącznik do protokołu.

Ad. 7 k) Podjęcie uchwały w sprawie odwołania Skarbnika Powiatu Zambrowskiego.

Pani Przewodnicząca Rady otworzyła dyskusję w tym punkcie.

O głos poprosił Pan Stanisław Władysław Ożlański, który powiedział, że Pani Skarbnik nabyła 
uprawnienia emerytalne, złożyła też odpowiednie dokumenty, sposobem załatwienia tej sprawy jest 
odwołanie przez radę i poprosił o odwołanie.



Pani Przewodnicząca Rady odczytała treść uchwały Nr XVII/138/21 Rady Powiatu 
Zambrowskiego z dnia 2 czerwca 2021 r. w sprawie odwołania Skarbnika Powiatu Zambrowskiego i 
poddała uchwałę pod głosowanie.

Wyniki głosowania: za 10, przeciw 1, wstrzymujące: 5.

(Imienny wykaz głosowania radnych, nr głosowania 16, w załączeniu do protokołu)

Uchwała Nr XVII/138/21 została podjęta.

Uchwała Nr XVII/138/21 stanowi załącznik do protokołu.

O głos poprosił Pan Edward Lipiński Wiceprzewodniczący Rady Powiatu Zambrowskiego, który 
w imieniu Rady Powiatu podziękował Pani Dorocie Polakowskiej - Skarbnik Powiatu Zambrowskiego 
za wieloletnią pracę na tym stanowisku. Zawsze była osobą merytoryczną, przygotowaną na każdą 
sesję ponieważ miałem przyjemność pracować z Panią Skarbnik od początku, jak tylko pracę 
rozpoczęła. Dlatego w imieniu obecnej Rady i myślę, że w imieniu rad, które były w tym powiecie, 
chciałbym podziękować za tą pracę i życzyć już teraz, żeby po odejściu na tą zasłużoną emeryturę 
realizowała swoje marzenia i niespełnione oczekiwania. Dziękujemy bardzo.

O głos poprosiła Pani Dorota Polakowska, która podziękowała za miłe słowa i kwiaty i 
powiedziała, że kiedy 22,5 roku temu była powoływana na to stanowisko, powiedziała, że nie jestem 
związana, ani nie sympatyzuję z żadną opcją polityczną, ja tu przychodzę pracować i tak było przez cały 
okres mego zatrudnienia. Natomiast jakość i efekty mojej pracy pozostawiam ocenie każdego z 
państwa. Życzyła wszystkim wszelkiej pomyślności na wszystkich sferach życia i dalszej owocnej pracy 
na rzecz swoich wyborców i całego powiatu. Podziękowała za dotychczasową współprace, a Pani 
Przewodniczącej za udzielnie głosu.

Pani Edyta Marchelska-Groszfeld również dołączyła się do życzeń i podziękowała Pani Skarbnik 
za ogrom pracy. Podkreśliła, że Pani Dorota Polakowska prowadziła wszystkie swoje działania 
wzorcowo, oraz życzyła wielu sukcesów w życiu osobistym.

Ad. 7 I) Punkt dotyczący odwołania Wiceprzewodniczącego Rady Powiatu Zambrowskiego.

Pani Przewodnicząca Rady Powiatu poinformowała, że w celu przeprowadzenia głosowania w 
sprawie odwołania Wiceprzewodniczącego Rady należy powołać Komisję Skrutacyjną i poprosiła o 
zgłaszanie kandydatów do Komisji Skrutacyjnej.

Do Komisji Skrutacyjnej radni zgłosili kolejno poniższych kandydatów:

1) Krzysztof Czajkowski;
2) Stanisław Rykaczewski;
3) Rafał Pomazański.

Pani Przewodnicząca Rady zapytała kolejno powyższych kandydatów, czy wyrażają zgodę na 
kandydowanie do Komisji Skrutacyjnej. Każdy z kandydatów wyraził zgodę.

Pani Przewodnicząca Rady powiedziała, że trzeba przegłosować zgłoszone kandydatury i 
zaproponowała oddzielnie głosowania nad każdym z kandydatów do Komisji Skrutacyjnej.

Pani Przewodnicząca Rady podała pod głosownie kandydaturę Pana Krzysztofa Czajkowskiego.

Wynik głosowania: 10 za, 2 przeciw, 4 wstrzymujące.

Pani Przewodniczą Rady poinformowała, że wyniku głosowania 10 głosami za, przy 2 przeciw i 
4 wstrzymujących kandydatura Pana Krzysztofa Czajkowskiego została przyjęta.

(Imienny wykaz głosowania radnych, nr głosowania 17, w załączeniu do protokołu)

Pani Przewodnicząca Rady poddała pod głosownie kandydata do Komisji Skrutacyjnej Pana 
Stanisława Rykaczewskiego.



Wynik głosowania: 11 za, 4 przeciw, 1 wstrzymujący.

(Imienny wykaz głosowania radnych, nr głosowania 18, w załączeniu do protokołu)

Pani Przewodnicząca Rady poinformowała, że w wyniku głosowania Pan Stanisław Rykaczewski 
został członkiem Komisji Skrutacyjnej, 11 głosów było za, 4 przeciw i 1 wstrzymujący.

Pani Przewodnicząca Rady poddała po głosownie kandydaturę Pana Rafała Pomazańskiego.

Wynik głosowania: 13 za, 1 przeciw, 2 wstrzymujące.

(Imienny wykaz głosowania radnych, nr głosowania 19, w załączeniu do protokołu)

Pani Przewodnicząca Rady poinformowała, że w wyniku głosownia Pan Rafał Pomazański został 
członkiem Komisji Skrutacyjnej, 13 głosów za, 1 przeciw i 2 wstrzymujące.

Pani Przewodnicząca Rady ogłosiła 15 min. przerwę na ukonstytuowanie się Komisji 
Rewizyjnej.

Przerwa w obradach od godz. 11.40 do godz. 12.25.

Pani Przewodnicząca Rady wznowiła obrady po przerwie i poprosiła o zabranie głosu 
Przewodniczącego Komisji Skrutacyjnej.

Pan radny Stanisław Rykaczwski zwracając się do Wysokiej Rady powiedział, że ukształtowała 
się Komisja Skrutacyjna w następującym składzie:

1) Stanisław Rykaczewski - Przewodniczący Komisji;
2) Krzysztof Czajkowski - Członek Komisji;
3) Rafał Pomazański - Członek Komisji.

Następnie objaśnił sposób głosowania tajnego.

Przystąpiono do głosowania, które przeprowadziła Komisja Skrutacyjna, wyczytując 
kolejno z listy obecności nazwiska i imiona radnych, którzy podchodzili do miejsca „za kotarą" 
i oddawali swój głos, a następnie wrzucali kartę do głosownia do urny.

Po przeprowadzeniu głosownia Pani Przewodnicząca Rady ogłosiła 5 min. przerwy w 
obradach na policzenie głosów przez Komisję Skrutacyjną.

Przerwa w obradach od godz. 12.35 do godz. 12.45.

Pani Przewodnicząca Rady wznowiła obrady po przerwie i poprosiła Przewodniczącego 
Komisji Skrutacyjnej o podanie wyników głosowania.

Pan Stanisław Rykaczewski - Przewodniczący Komisji Skrutacyjnej odczytał protokół 
Komisji Skrutacyjnej wybranej na XVII Sesji Rady Powiatu w dniu 2 czerwca 2021 r. do 
przeprowadzenia głosowania w sprawie odwołania Wiceprzewodniczącego Rady Powiatu 
Zambrowskiego. Komisja w składzie: Stanisław Rykaczewski - Przewodniczący Komisji, 
Krzysztof Czajkowski - Członek Komisji, Rafał Pomazański - Członek Komisji. Stwierdzono, co 
następuje: na stan 17 radnych Rady Powiatu Zambrowskiego obecnych na sesji jest 16 radnych; 
w głosowaniu tajnym głosowało 16 radnych; głosów - kart ważnych oddano 16; nieważnych 0;

Wyniki głosowania w sprawie odwołania Pana Zenona Adama Wójcika z funkcji 
Wiceprzewodniczącego Rady Powiatu Zambrowskiego:

Liczba głosów za: 9;

Liczba głosów przeciw: 7;

Liczba głosów wstrzymujących: 0.

Komisja Skrutacyjna stwierdza, że Pan Zenon Adam Wójcik został odwołany z funkcji 
Wiceprzewodniczącego Rady Powiatu Zambrowskiego.



(Protokół Komisji Skrutacyjnej stanowi załącznik do protokołu)

Pani Przewodnicząca Rady odczytała treść uchwały Nr XVII/139/21 Rady Powiatu 
Zambrowskiego z dnia 2 czerwca 2021 r. w sprawie odwołania Wiceprzewodniczącego Rady 
Powiatu Zambrowskiego i poddała go pod głosowanie.

Wyniki głosowania: 9 za, 6 przeciw, 1 wstrzymujący.

(Imienny wykaz głosowania radnych, nr głosowania 20, w załączeniu do protokołu)

Pani Przewodnicząca Rady przedstawiła wyniki głosowania i stwierdziła, że uchwała Nr 
XVI1/139/21 została podjęta.

Uchwała Nr XVII/139/21 stanowi załącznik do protokołu.

Ad. 7 m) Podjęcie uchwały w sprawie wyboru Wiceprzewodniczącego Rady Powiatu 
Zambrowskiego.

Pani Przewodnicząca Rady poprosiła o zgłaszanie kandydatów do Komisji Skrutacyjnej 
do przeprowadzenia głosowania w sprawie wyboru Wiceprzewodniczącego Rady Powiatu 
Zambrowskiego.

Pojawiły się głosy radnych, aby Komisja Skrutacyjna działała w dotychczasowym 
składzie.

Wobec powyższego Pani Przewodnicząca Rady zapytała kolejno radnych wchodzących 
w skład Komisji Skrutacyjnej, czy wyrażają zgodę na dalszą pracę w Komisji Skrutacyjnej.

Radni Pan Krzysztof Czajkowski, Pan Stanisław Rykaczewski i Pan Rafał Pomazański 
wyrazili zgodę na dalszą pracę w Komisji Skrutacyjnej.

Następnie Pani Przewodnicząca Rady zapytała radnych, czy wyrażają zgodę, aby 
Komisja Skrutacyjna w dotychczasowym składzie przeprowadziła głosowanie w sprawie 
wyboru Wiceprzewodniczącego Rady Powiatu Zambrowskiego. Rada Powiatu wyraziła zgodę 
przez aklamację.

Pani Przewodnicząca Rady poprosiła o zgłaszanie kandydatur na 
Wiceprzewodniczącego Rady Powiatu Zambrowskiego.

O głos poprosił Pan radny Sebastian Orłowski, który zgłosił propozycję, aby nie 
powoływać drugiego wiceprzewodniczącego i aby oszczędności z tego tytułu przeznaczyć na 
remonty dróg, edukację, szpital; powiedział, że Pani Przewodnicząca sprawie prowadzi obrady 
i 1 wiceprzewodniczący wystarczy. Będą to olbrzymie oszczędności dla starostwa, dla powiatu, 
a co za tym idzie dla mieszkańców; powoływanie drugiego wiceprzewodniczącego jest 
bezzasadne.

Pani Przewodnicząca odpowiedziała, że drugi wiceprzewodniczący był powołany przez 
Państwa radnych; trzeba było sobie przypomnieć kto był za stworzeniem tej funkcji drugiego 
wiceprzewodniczącego i zapytała Pana radnego Orłowskiego, czy to jest jego wniosek 
formalny.

Pan Sebastian Orłowski odnosząc się do słów Pani Przewodniczącej Rady powiedział, 
że powołaliśmy, ale już dwa i pół roku rada pracuje i myślę, że i mieszańcy i radni widzę, że 
trójka przewodniczących przy stole na 17 radnych to moim zdaniem jest to przesyt formy nad 
treścią i tak jest to mój wniosek formalny, żeby zaoszczędzić pieniądze podatników, żebyśmy 
nie powoływali drugiego wiceprzewodniczącego rady.

Pani Przewodnicząca Rady poprosiła prawnika - pracownika Starostwa o zabranie 
głosu w kwestii prawnej dotyczącej wniosku formalnego Pana radnego Orłowskiego.



Prawnik Pan Bogdan Pieńczykowski powiedział, że w porządku obrad jest punkt 
wyboru wiceprzewodniczącego rady i taki porządek rozstał prze radę przyjęty i należy go 
realizować. Jeżeli jest to wniosek formalny Pana radnego o zmianę porządku to należy go 
przegłosować zmianę porządku obrad. Natomiast jeśli nie zostanie wybrany 
wiceprzewodniczący to po prostu go nie będzie.

Pani Przewodnicząca Rady poprosiła, aby Pan radny Orłowski jeszcze raz sformułował 
swój wniosek formalny i będziemy go głosować.

Pan radny Sebastian Orłowski powiedział, że składa wniosek formalny o zmianę 
porządku obrad o usunięcie punktu wyboru wiceprzewodniczącego rady powiatu ponieważ tak 
jak uzasadniłem wcześniej.

Głos zabrał Pan radny Stanisław Rykaczewski i podkreślił, że porządek obrad został 
przyjęty; w związku z tym proszę realizować porządek, który został przez radę powiatu 
uchwalony. Odnosząc się do kolejek w Wydziale Komunikacji powiedział, że urząd zamknięty 
był w roku 2020 i teraz też jest zamknięty to nie wiem gdzie te kolejki są. Jednocześnie zgłosił 
na wiceprzewodniczącego rady Pana radnego Wacława Tadeusza Krajewskiego.

Pani Przewodnicząca Rady jeszcze raz poprosiła prawnika o opinię kiedy składamy 
wnioski do porządku obrad, żeby nikt nie miał wątpliwości.

Prawnik Pan Bogdan Pieńczykowski odpowiedział, że wnioski o zmianę porządku obrad 
można zgłosić w każdym czasie. Jeżeli teraz taki wniosek zostałby złożony należałoby go 
przegłosować.

W związku z powyższym Pani Przewodnicząca Rady poddała pod głosowanie wniosek 
Pana radnego Sebastiana Orłowskiego o zmianę porządku obrad.

Wyniki głosowania: 7 głosów za wnioskiem i 9 głosów przeciw.

Pani Przewodnicząca Rady podała wynik głosowania i stwierdziła, że wniosek Pana 
radnego Sebastiana Orłowskiego został odrzucony. Następnie powiedziała, że została 
zgłoszona kandydatura Pana Wacława Tadeusza Krajewskiego na Wiceprzewodniczącego Rady 
Powiatu Zambrowskiego i zapytała, czy Pan Wacław Krajewski wyraża zgodę na kandydowanie.

Pan rady Wacław Tadeusz Krajewski wyraził zgodę na kandydowanie.

Pani Przewodnicząca Rady zapytała, czy są jeszcze inni kandydaci?

Została zgłoszona kandydatura Pana radnego Piotra Szeligowskiego, który nie wyraził 
zgody.

Zgłoszono Pana radnego Stanisława Rykaczewskiego, który nie wyraził zgody.

Innych kandydatów nie zgłoszono.

Pani Przewodnicząca Rady powiedziała, że jest jeden kandydat na 
Wiceprzewodniczącego Rady Pan radny Wacław Tadeusz Krajewski, poprosiła Komisję 
Skrutacyjną o przygotowanie kart do głosowania i zarządziła 10 minutową przerwę w 
obradach.

Przerwa w obradach od godz. 13.05 do godz. 13.10.

Pani Przewodnicząca Rady wznowiła obrady po przerwie i oddała głos 
Przewodniczącemu Komisji Skrutacyjnej.

Pani Przewodnicząca Rady udzieliła głosu Panu radnemu Sebastianowi Orłowskiemu, 
który powiedział, że w związku z tym, że powołujemy osobę na tak ważne stanowisko i 
odpowiedzialną funkcję, widzę, że wyborcy oglądają nas na żywo bo właśnie dostałem SMS z 
linkiem do oficjalnej strony IPN-u, gdzie jest informacja o teczce informatora Tadeusz Krajewski 



ur. w miejscowości Krajewo i takie pytanie czy to się tyczy Pana kandydata na 
wiceprzewodniczącego rady, czy nie? Bo jeśli mamy głosować to musimy mieć świadomość na 
kogo głosujemy, przy tak ważnym stanowisku. Ja apeluję do radnych o niebraniu udziału w 
głosowaniu ponieważ uważam, że jest to sytuacja, która wymaga wyjaśnienia na piśmie z 
Instytutu Pamięci Narodowej.

Pani Przewodnicząca Rady powiedziała, że ma nadzieję, że Pan radny Orłowski bierze 
odpowiedzialność za swoje słowa i jest pewny tego co mówi. Jako radni musimy być 
odpowiedzialni za to co przekazujemy innym osobom.

Pan rady Sebastian Orłowski powiedział, że przeczytał to co znajduję się na stronie 
Instytutu Pamięci Narodowej i prosi tylko odpowiedź kandydata czy to jest prawda, czy nie.

Pani Przewodnicząca Rady zwróciła się do Pana Wacława Krajewskiego z pytaniem czy 
chciałby w tym momencie zabrać głos?

Pan rady Wacław Tadeusz Krajewski powiedział, że w 2018 r. złożył do Instytutu 
Pamięci Narodowej w Białymstoku wniosek o zajęcie stanowiska i do dnia dzisiejszego IPN nie 
wydał żadnego wyroku. Nie wiem jak się te sprawy toczą.

Pan rady Sebastian Orłowski powiedział, że w związku z odpowiedzią kandydata, że 
sprawa jest niewyjaśniona i toczy się w Instytucie Pamięci Narodowej, uważa, że powinniśmy 
odłożyć to głosowanie i poprosił radnych, aby odstąpili od głosowania, bo jego zdaniem to jest 
bardzo ważna funkcja żebyśmy mieli jakikolwiek cień wątpliwości i składam wniosek formalny 
o zmianę kandydata.

Pani Przewodnicząca Rady odpowiedziała, że kandydaci już byli zgłaszani.

Pan radny Sebastian Orłowski powiedział, że gdy byli zgłaszani kandydaci to nie 
mieliśmy takiej informacji i prosił o przegłosowanie wniosku formalnego, aby można było 
zgłosić drugiego kandydata. Poprosił prawnika o ocenę tej sytuacji, czy jest taka możliwość.

Pani Przewodnicząca Rady poprosiła prawnika o odpowiedź.

Prawnik Pan Bogdan Pieńczykowski powiedział, że skoro głosowanie jeszcze się nie 
odbyło to można jeszcze zgłosić kolejnych kandydatów. Jeden kandydat został zgłoszony, 
można zgłosić kolejnych kandydatów.

Pani Przewodnicząca Rady po raz kolejny zapytała, czy są jeszcze inne kandydatury na 
wiceprzewodniczącego rady?

Pan radny Eugeniusz Kaczyński powiedział, że w tym momencie Pan Krajewski 
powinien zawiesić swoją kandydaturę.

Pani Przewodnicząca Rady zamknęła dyskusję w tym punkcie i wobec braku zgłoszeń 
kolejnych kandydatów na wiceprzewodniczącego rady poprosiła Komisję Skrutacyjną o 
przeprowadzenie głosowania.

Pan radny Stanisław Rykaczewski przewodniczący Komisji Skrutacyjnej poinformował 
o ukonstytuowaniu się Komisji Skrutacyjnej do wyboru Wiceprzewodniczącego Rady Powiatu 
Zambrowskiego i objaśnił radnym sposób głosowania.

Następnie Komisja Skrutacyjna przeprowadziła głosowanie wyczytując kolejno z listy 
obecności nazwiska i radnych, którzy oddawali swój głos za kotarą i wrzucali karty do 
głosowania do urny.

Część radnych obecnych na sesji odmówiła udziału w głosowaniu.

Po przeprowadzeniu głosowania Pani Przewodnicząca Rady zarządziła 5 min. przerwy 
w obradach.



Przerwa w obradach od godz. 13.25 do 13.30.

Pani Przewodnicząca Rady otworzyła obrady po przerwie i poprosiła o zabranie głosu 
Przewodniczącego Komisji Skrutacyjnej.

Pan radny Stanisław Rykaczewski Przewodniczący Komisji Skrutacyjnej odczytał 
protokół Komisji Skrutacyjnej wybranej na XVII sesji Rady Powiatu Zambrowskiego do 
przeprowadzenia głosowania w sprawie wyboru Wiceprzewodniczącego Rady Powiatu 
Zambrowskiego, w którego wynika m.in., że na stan 17 radnych Rady Powiatu na sesji jest 16 
radnych, w głosowaniu tajnym głosowało 9 radnych, głosów ważnych oddano 9, nieważnych 
0, kandydat na Wiceprzewodniczącego Rady Powiatu Zambrowskiego Pan Wacław Tadeusz 
Krajewski otrzymał następującą liczbę głosów: za 9, przeciw 0 i wstrzymujących 0. Komisja 
Skrutacyjna stwierdziła, że Wiceprzewodniczącym Rady Powiatu Zambrowskiego został 
wybrany Pan Wacław Tadeusz Krajewski.

Protokół Komisji Skrutacyjnej stanowi załącznik do protokołu.

Pani Przewodnicząca Rady ogłosiła 5 min. przerwy.

Przerwa od godz. 13.35 do 13.40.

Pani Przewodnicząca Rady wznosiła obrady po przerwie i odczytała treść uchwały Nr 
XVII/140/21 Rady Powiatu Zambrowskiego z dnia 2 czerwca 2021 r. w sprawie wyboru 
Wiceprzewodniczącego Rady Powiatu Zambrowskiego i poddała ją pod głosowanie.

Wyniki głosowania: 9 głosów za, siedmiu radnych nie brało udziału w głosowaniu, 
głosów wstrzymujących się i przeciwnych nie było.

(Imienny wykaz głosowań radnych, nr głosowania 22, stanowi załącznik do protokołu)

Pani Przewodnicząca Rady przedstawiła wyniki głosowania i stwierdziła, że uchwała Nr 
XVII/140/21 w sprawie wyboru Wiceprzewodniczącego Rady Powiatu Zambrowskiego została 
podjęta.

Uchwała NrXVII/140/21 stanowi załącznik do protokołu.

Pani Przewodnicząca Rady podziękowała Panu radnemu Zenonowi Wójcikowi za 
pełnienie funkcji Wiceprzewodniczącego Rady Powiatu Zambrowskiego, życząc jeszcze wielu 
sukcesów w życiu osobistym i samorządowym, jak również zawodowym.

Pan radny Zenon Wójcik również podziękował Pani Przewodniczącej i Wysokiej Radzie 
za dotychczasową współpracę.

Pani Przewodnicząca Rady poprosiła Pana Wacława Krajewskiego o zajęcie miejsca 
przy stole prezydialnym.

Pan radny Wacław Tadeusz Krajewski serdecznie podziękował Wysokiej Radzie za 
dokonanie wyboru na funkcję wiceprzewodniczącego rady.

Pani Przewodnicząca Rady przekazała prowadzenie obrad rady Panu 
wiceprzewodniczącemu Edwardowi Lipińskiemu.

Ad. 8. Sytuacja w rolnictwie i działalność gminnych spółek wodnych w 2020 roku na 
terenie powiatu.

Pan Wiceprzewodniczący Rady Edward Lipiński poinformował, że jest na sali Prezes 
Szpitala, który chciałby zabrać głos w sprawach różnych, ale ze względu na pilny wyjazd prosi 
o zabranie głosy w tym punkcie; jeżeli nie usłyszę sprzeciwu do uznam, że Wysoka Rada wyraża 
zgodę na zabranie głosu przez Pana Prezesa.

Głosów sprzeciwu nie było.



Pan Wiceprzewodniczący Rady poinformował, że wpłynęła interpelacja radnej Miasta 
Zambrów w sprawie, że od pewnego czasu w Szpitalu Powiatowym nie są wykonywane 
badania mammograficzne, co stanowi poważne utrudnienie dla pacjentek, które muszą szukać 
pomocy w innych miastach; jaki jest powód zamknięcia pracowni mammograficznej i czy w 
planach szpitala jest powrót do tych badań.

Pan Bogusław Dębski Prezes Spółki Szpital Powiatowy w Zambrowie sp. z o.o. 
powiedział, że podtrzymuje odpowiedź jakiej udzielił wcześniej na ten temat oraz dodatkowo 
wyjaśnił, że Szpital wynajął pomieszczenie dla firmy z Białegostoku, która miała swój sprzęt, 
doświadczenie, radiologów o właściwych kompetencjach i wykonywała te badania 
mammograficzne. Podmiot ten miał swoje mammobusy i działał na terenie kilku powiatów. 
Wykonywał nawet więcej badań niż Szpital Wojewódzki w Łomży. Utworzenie poradni jest 
bardzo kosztowne, dobry mammograf kosztuje około 1,5 min zł. Badania, wyniki nie 
korespondują z naszą działalnością szpitalną, którą prowadzimy. Przedsięwzięcie to 
generowałoby nam koszty, które nie miałyby odzwierciedlenia w przychodach. My w naszym 
programie restrukturyzacyjnym, który Rada Powiatu przyjęła, wskazaliśmy poradnie, które 
preferujemy, które współpracują z naszymi oddziałami i też udzielają konsultacji. Trzeba 
pamiętać, że jest to szpital powiatowy, nawet wszystkie szpitale wojewódzkie nie są w stanie 
wszystkie możliwe zakresy wykonywać. Intensyfikacja badań mammograficznych nastąpiła w 
Białostockim Centrum Onkologii, gdzie powstał czterosalowy blok operacyjny. Centrum stara 
się „naganiać" pacjentki do siebie, żeby później je operować i oni mają później inne możliwości 
prowadzenia pacjentek po operacjach. Prezes powiedział, że nie przewiduje stworzenia 
własnymi siłami pracowni mammograficznej oraz dodał, że od 15 lipca szpital otwiera poradnię 
urologii.

Pan Wiceprzewodniczący Rady podziękował Panu Prezesowi i zapytał, czy są pytania 
do Pana Prezesa? Pytań nie było.

W punkcie 8 porządku obrad Wiceprzewodniczący Rady poprosił Przewodniczącego 
Komisji Bezpieczeństwa, Rolnictwa i Ochrony Środowiska w sprawie sytuacji na temat 
rolnictwa i działalności gminnych spółek wodnych w 2020 r. na terenie powiatu.

Pan Michał Krajewski Przewodniczący Komisji Bezpieczeństwa, Rolnictwa i Ochrony 
Środowiska przedstawił pozytywną opinię tej Komisji.

Pan Wiceprzewodniczący Rady zapytał czy są pytania do przedstawionej informacji.

Pytań nie było.

Ad. 9. Informacja na temat działalności Powiatowego Inspektoratu Nadzoru 
Budowlanego w Zambrowie w 2020 roku.

Pan Wiceprzewodniczący Rady poprosił Przewodniczącego Komisji Bezpieczeństwa, 
Rolnictwa i Ochrony Środowiska o przedstawienie opinii Komisji.

Pan Michał Krajewski Przewodniczący Komisji Bezpieczeństwa, Rolnictwa i Ochrony 
Środowiska przedstawił pozytywną opinię Komisji na temat powyższej informacji.

Pan Wiceprzewodniczący Rady zapytał, czy są uwagi do informacji?

Uwag i pytań nie było.

Ad. 10. Ocena zasobów pomocy społecznej w powiecie zambrowskim za rok 2020.

Pan Wiceprzewodniczący Rady powiedział, że ocena była przedmiotem Komisji 
Zdrowia i Spraw Społecznych i poprosił przewodniczącego tej komisji o przedstawienie opinii.

Pan Piotr Szeligowski Przewodniczący Komisji Zdrowia i Spraw Społecznych przedstawił 
pozytywną opinię Komisji.



Pan Wiceprzewodniczący Rady zapytał czy są uwagi do oceny.

Uwag nie było.

W związku z powyższym Wiceprzewodniczący Rady stwierdził, że informacja została 
przyjęta przez aklamację.

Ad. 11. Informacja o zabezpieczeniu usług medycznych na terenie powiatu w 2021 
roku.

Pan Wiceprzewodniczący Rady powiedział, że informacja o zabezpieczeniu usług 
medycznych na terenie powiatu w 2021 r. była tematem posiedzenia Komisji Zdrowia, Rodziny 
i Spraw Społecznych i poprosił Pana Piotra Szeligowskiego o przedstawienie opinii Komisji.

Pan Piotr Szeligowski Przewodniczący Komisji powiedział, że Komisja Zdrowia, Rodziny 
i Spraw Społecznych pozytywnie zaopiniowała informację.

Pan Wiceprzewodniczący Rady zapytał, czy są uwagi do informacji?

Uwag nie było. Informację przyjęto przez aklamację.

Ad. 12. Informacja z realizacji uchwał Rady Powiatu Zambrowskiego w 2020 roku.

Pan Wiceprzewodniczący Rady powiedział, że informacja z realizacji uchwał Rady 
Powiatu Zambrowskiego w 2020 r. była przedmiotem obrad wszystkich komisji i poprosił 
kolejno przewodniczących poszczególnych komisji o przedstawienie opinii komisji.

Komisja Bezpieczeństwa, Rolnictwa i Ochrony Środowiska: opinia pozytywna.

Komisja Zdrowia, Rodziny i Spraw Społecznych: opina pozytywna.

Komisja Oświaty: opinia pozytywna.

Komisja Finansów i Rozwoju Gospodarczego: opinia pozytywna.

Komisja Rewizyjna: opinia pozytywna.

Pan Wiceprzewodniczący Rady podziękował przewodniczącym komisji za 
przedstawienie opinii i zapytał, czy są uwagi do informacji?

Uwag nie było. Informacja została przyjęta przez aklamację.

Ad. 13. Udzielenie odpowiedzi na interpelacje i zapytania radnych.

Pan Wiceprzewodniczący Rady powiedział, że interpelacji i zapytań nie było.

Ad. 14. Wnioski i oświadczenia radnych.

Pan Wiceprzewodniczący Rady zapytał, czy ktoś w tym punkcie chciałby zabrać głos.

Chętnych do zabrania głosu nie było.

Ad. 15. Sprawy różne.

Pan Wiceprzewodniczący Rady przedstawił 4 informacje.

Pierwsza informacja dot. poradni mammograficznej została omówiona jak był Prezes 
Spółki Szpital Powiatowy w Zambrowie Sp. z o.o.

Droga informacja - pismo Starosty Zambrowskiego Pana Stanisława Ożlańskiego o 
przekazaniu skargi zgodnie z właściwością do Podlaskiego Wojewódzkiego Inspektora Nadzoru 
Geodezyjnego i Kartograficznego - Pan Wiceprzewodniczący Rady odczytał treść pisma.

Trzecia informacja - pismo Pani T.D. do Pana Starosty i do wiadomości 
Przewodniczącej Rady Powiatu dot. uzyskania odszkodowania za obniżenie wartości działki 



położonej przy lądowisku Szpitala Powiatowego w Zambrowie - Pan Wiceprzewodniczący Rady 
odczytał treść pisma.

Czwarta informacja - pismo Pana Posła na Sejm RP Roberta Tyszkiewicza z 16 kwietnia 
2021 r. skierowane do Przewodniczącej Rady dotyczące szlaków Via Carptia i Via Baltica - Pan 
Wiceprzewodniczący Rady odczytał treść pisma.

Pan Wiceprzewodniczący Rady zapytał, czy ktoś chciałby zabrać głos w sprawach 
różnych?

Pan radny Sebastian Orłowski podziękował na koniec obrad Panu 
Wiceprzewodniczącemu Zenonowi Wójcikowi za prowadzenie obrad przez 2,5 roku, za 
profesjonalną pracę. Mieszkańcom powiatu wyjaśnił, że to odwołanie nie ma nic wspólnego z 
bieżącą pracą Pana Wójcika.

Pan Jacek Norbert Murawski Wicestarosta Zambrowski przekazał informację, że w dniu 
31 maja 2021 r. odbył się konkurs na dyrektora Specjalnego Ośrodka Szkolno-Wychowawczego 
w Długoborzu; na konkurs wpłynęło 2 oferty; w dniu konkursu jedna kandydatka wycofała 
swoją ofertę, jak również nie stawiła się do konkursu. Komisja Konkursowa jednogłośnie (12 
głosów za) wyłoniła Panią Katarzynę Jakimiuk-Baran na stanowisko dyrektora tego ośrodka.

Pan Wicestarosta Zambrowski poinformował również, że radni zostali zaproszeni przez 
Instytut Witolda Pileckiego na uroczystość odsłonięcia tablicy pamiątkowej w Grądach 
Woniecko w ramach programu Zawołani po Imieniu, która odbędzie się w dniu 6 czerwca br. o 
godz. 12.00 w Grądach Woniecko, rozpoczęcie Mszą Świętą, a następnie o godz.13.30 nastąpi 
uroczyste odsłonięcie tablicy pamiątkowej przed szkołą.

Ad. 16. Zakończenie obrad.

W związku z wyczerpaniem porządku posiedzenia Pani Edyta Marchelska-Groszfeld 
Przewodnicząca Rady zamknęła obrady XVII Sesji Rady Powiatu Zambrowskiego i podziękowała 
wszystkim za przybycie.

Protokół sporządził: Przewodnicząca Rady Powiatu
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